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Čus koumáci, nějak jsem nenašel vhodnou odpověď. Je nějaký způsob jak obnovit odrazovou vrstvu na
parabole ve světlech? Zjistil jsem, že se mi už začala drolit. Asi nejlepší by byla galvanická úprava, ale tu
už v práci nemáme a tak jestli někdo nemá jinou techniku vyzkoušenou. Díky za podněty.
bars 17.10.2016 16:20:44

Poslat sem a víc asi neřešit (y)   http://nepokoj.cz/sluzby.html
kymcorider 21.10.2016 21:34:07

Kdybys neuspel tam tak se ozvy.Mam moznost origo pokoveni jak se delaji svetla do
aut.Musel bych ale videt v jakem stavu ta parabola je.Podle stavu poskozeni.
mariodevil 22.10.2016 07:07:04

kymcorider> Mechanicky poskozene nejsou, jen ta odrazova vrstva se zacina sypat. A
na odkazu vyse to stoji docela kotel, to uz bych za tu cenovku dal jiny novy.
kymcorider 24.10.2016 17:52:11

mariodevil> Jestli chceš tak mi tu parabolu nafoť jek vypadá celá, napiš jak je
dlouhá(nejdelší strana) a vyfoť jak se ten vnitřek sype a pošli mi to do zprávy.
Samozřejmě nevím, jestli se ti to vyplatí. Dle fotek bych ti řekl cenu.
mariodevil 24.10.2016 20:56:04

 Stahl jsem to z netu, cockovy, plastovy a vnitrni plocha je odhadem 1dm, nechce se
mi to uz rozdelavat, je to opruz.
kymcorider 24.10.2016 22:31:37

Tohle by nemel byt problem.Vice ti napisu do zpravy.
kawabrut 24.10.2016 22:54:23

Zdravím tě, v Turnově je firma co pokovuje plasty, popř. mohu zjistit kontakt B-)
mariodevil 25.10.2016 06:30:04

kawabrut> Jj, firmy jsou, treba v LB je Fischer, ale moc tem firmam neverim, jsou to
jen 4 kousky a zbytecne do toho cpat prachy nebudu. Dekuji.
kawabrut 27.10.2016 23:52:15
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No jak chceš, ještě ani nevíš co to bude stát a už píšeš že do toho cpát prachy
nebudeš, takový to že ti to někdo pokoví za ,,děkuju" to už se dneska nepoužívá (u)
mariodevil 28.10.2016 06:31:23

kawabrut> Vazeny pane, galvanizuji od roku 92, jsem vyucen v oboru a nejake ty
opravy mam za sebou, pouze v nynejsi praci tuto technologii jiz nemaji. Jak makaji na
podobnych zakazkach v okolnich fabrikach vim docela dobre, obvzlaste u podobnych
kusu jako potrebuji ja. Proto se poptavam i na vyzkousenou moznost jineho postupu
nez galvaniky. Za takove prispevky opravdu dekuji.
Honza73 28.10.2016 09:12:01

mariodevil> Oficiálně je to většinou dražší něž nové světla a na metodu stříkaného
chromu, nebo fólie, rovnou zapomeň, nevydrží to teplotu. Pokud nemáš někoho kdo ti
to udělá bokem, jako fušku, tak bych pohledal nějakou náhradu a koupil jiné co tam
pasují.
mariodevil 28.10.2016 09:44:33

Honza73> Nakonec to takhle dopadne, ale zkusil jsem se poptat.
Tetsuo 28.10.2016 10:57:36

 http://www.albichem.cz
mariodevil 28.10.2016 12:43:29

Tetsuo> Dekuji
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